
Protokół Nr 205
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 10 lutego 2022r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 800. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował nastepujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Podjęcie uchwał Zarząd w sprawach:

a) upoważnienia Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich do
reprezentowania w sprawach związanych z uzyskaniem decyzji

o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej dotyczącej zadań pn:
Rozbudowa drogi powiatowej Nr 0401T Stąporków - Smyków 
Radoszyce - Słupia - Włoszezowa (na odcinku Radoszyce 
Jakimowice) na długości ok. 3000 mb,
Budowa drogi powiatowej Nr 0413T Młotkowice - Cis - Zychy 
Podlesie oraz do uzyskania dalszych pełnomocnictw,

b) ustalenia planu finansowego rachunku dochodów wydzielonego dla

środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 w ramach
Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych
na 2022 rok.

3. Rozpatrzenie wniosków w sprawach:

a) Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich o przyznanie wsparcia
finansowego na zakup lampy do tomografu komputerowego w kwocie

329940 zł,

b) Komendy Powiatowej Policji w Końskich o wsparcie finansowe

zakupu samochodu służbowego i wyposażenia w kwocie 40 000 zł,

c) Towarzystwa Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica Konecka"
o przyznanie dotacji na wkład własny w związku z planowanym

złożeniem wniosku w ramach "Programu wyrównywania różnic
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realizację zadania pn: "Doposażenie

w Warsztacie Terapii Zajęciowej

między regionami III" na

pracowni rehabilitacyjnej
w Końskich".

4. Analiza regulaminów wynagradzania w jednostkach organizacyjnych
powiatu.

5. Sprawy różne:

• korespondencja Domu Pomocy Społecznej "Etola" w Rudzie
Pilczyckiej.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do

treści zaproponowanego wyżej porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.

Ad.2
a) Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich =- Pan Stanisław

Mościński przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie upoważnienia

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich do reprezentowania
w sprawach związanych z uzyskaniem decyzji o zezwoleniu na realizację

inwestycji drogowej dotyczącej zadań pn:

Rozbudowa drogi powiatowej Nr 040 l T Stąporków - Smyków 
Radoszyce - Słupia - Włoszezowa (na odcinku Radoszyce - Jakimowice)
na długości ok. 3000 mb,
Budowa drogi powiatowej Nr 0413T Młotkowice - Cis - Zychy - Podlesie

oraz do uzyskania dalszych pełnomocnictw.

Omówił zakres upoważnienia.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 8/2020 w przedmiotowej sprawie.

b) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiłaprojekt uchwały
w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku dochodów wydzielonego

dla środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 w ramach
Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych na
2022 rok. Oznajmiła, że ustawa o szczególnych rozwiązaniach związanych
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z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19 nakłada

obowiązek sporządzenia takiego planu. Plan zakłada wykonanie

6 odcinków dróg o łącznej długości 14 km, na łączną kwotę 7230000 zł.

Podkreśliła, że są to założenia przez przetargami, w związku z tym kwoty

mogą ulec zmianie.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 9/2022 w przedmiotowej sprawie.

Ad.3
a) Z-ca Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan

Marcin Wiaderny przedstawił wniosek Zespołu Opieki Zdrowotnej

w Końskich o przyznanie wsparcia finansowego na zakup lampy do

tomografu komputerowego w kwocie 329940 zł.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał, czy

tomograf funkcjonuje, czy stoi nieczynny?

Z-ca Naczelnika Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia - Pan

Marcin Wiaderny odpowiedział, że tomografjest nieczynny.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zwrócił uwagę, że szpital
w ramach projektu przeciwdziałania COVID-19 i dofinansowaniu ze strony

powiatu otrzymał nowy tomograf.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz udzieliła dodatkowych

wyjaśnień. Stwierdziła, że nowy tomograf zakupiony w ramach projektu COVID

miał służyć do obsługi pacjentów "covidowych". Zaproponowała, aby dyrektor

szpitala wyjaśnił sytuację dotyczącą funkcjonowania urządzeń w kontekście

podziału pacjentów w zakresie zachorowań na COVID.

Z-ca PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron zaproponował,

aby rozpatrzyć wniosek przy udziale dyrektora ZOZ.

Zarząd odłożył wniosek do rozpatrzenia na następne posiedzenie. Zarząd

postanowił zaprosić dyrektora ZOZ w celu udzielenia wyjaśnień w sprawie.
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b) Inspektor w Wydz. Zarządzania Kryzysowego - Pan Wojciech Kołodziej

przedstawił wniosek Komendy Powiatowej Policji w Końskich o wsparcie

finansowe zakupu samochodu służbowego i wyposażenia w kwocie 40 000

zł. Poinformował, że wydział przeprowadził rozmowę z komendantem

w w/w sprawie, z której wynika, że przedmiotem rozważań jest zakup

trzech samochodów, w tym dwóch nieoznakowanych przy udziale

finansowym 50/50 Komendanta Wojewódzkiego oraz samorządu.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz stwierdziła, że powiat co roku

dofinansowywał policji zakupy samochodów służbowych. Zaznaczyła, że

funkcjonowanie policji jest zadaniem rządowym. Zwróciła uwagę, że środki na

realizację zadań z zakresu administracji rządowej są niewystarczające. Ponadto

brakuje środków na wydatki bieżące powiatu.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zwrócił uwagę, że obecnie powiat

realizuje wiele zadań inwestycyjnych drogowych, które zwiększają

bezpieczeństwo ruchu drogowego na drogach powiatowych i realizacja tych

zadań jest dla powiatu priorytetowa.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik stwierdził, że nam wszystkim

zależy na zwiększeniu bezpieczeństwa publicznego.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron oznajmił, że

zrealizowanie założonych zadań drogowych jest priorytetowe.

Zarząd uznał, że przedmiotowy wniosek rozpatrzy po wykonaniu

i rozliczeniu planowanych zadań inwestycyjnych.

c) Członek Zarządu Powiatu, Prezes Zarządu TWRP "Wszechnica Konecka"
- Pan Jarosław Staciwa przedstawił wniosek stowarzyszenia o przyznanie

dotacji w wysokości 10 400 zł na wkład własny w związku z planowanym

przez TWRP złożeniem wniosku w ramach "Programu wyrównywania

różnic między regionami III" na realizację zadania pn: "Doposażenie

pracowni rehabilitacyjnej w Warsztacie Terapii Zajęciowej w Końskich".

Poinformował, że możliwa wysokość dofinansowania wynosi 80%. Wkład
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własny 20%. Zapoznał Zarząd z wykazem sprzętu rehabilitacyjnego, jaki

jest planowany do zakupu w ramach projektu, na łączną kwotę 52 000 zł.

Wniosek poddano pod głosowanie.

Zarząd pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek, przy trzech głosach

"za", Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa wstrzymał się od głosu.

Ad.4
Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski przedstawił przygotowaną

w formie tabelarycznej analizę składników wynagrodzeń w poszczególnych

jednostkach organizacyjnych powiatu z uwzględnieniem specyfiki działalności

danej jednostki. Zwrócił uwagę na rozbieżności związane z dodatkami

funkcyjnymi, dodatkami specjalnymi oraz premiami. Stwierdził, że nagrody

i premie wynikają z oszczędności placówek, a za przygotowanie regulaminu

wynagradzania odpowiadajądyrektorzy. Zaznaczył, że w żadnym regulaminie nie

ma zapisu, że premia jest składnikiemobligatoryjnym.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz stwierdziła, że nagrody

i premie nie wynikają z oszczędności jednostek. Są to wynagrodzenia oraz
fundusz nagród i to powiat zapewnia środki na ten cel. Zaznaczyła, że

w przygotowanym materiale doskonale widać rozbieżności w składnikach

wynagrodzenia przyjętychw poszczególnych jednostkach. Podkreśliła, że powiat

nie posiada środków na finansowanie funduszu premiowego i pracownicy

Starostwa takiego funduszu nie mają.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zaproponował zorganizowanie

spotkania z dyrektorami jednostek w celu przedłożenia propozycji ujednolicenia

regulaminów wynagradzania.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zaproponował powołanie

Zespołu w składzie: Pani Skarbnik, Pan Sekretarz, Radca Prawny do

przygotowania propozycji dla dyrektorów jednostek w zakresie ujednolicenia

regulaminów wynagradzania oraz zorganizowania spotkania w przedmiotowej

sprawie.
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Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zgodził się

z wypowiedzią Pani Skarbnik. Stwierdził, że nie powinno być tak dużych

rozbieżności w regulaminach wynagradzania jednostek organizacyjnych powiatu.
Podkreślił, że to Zarząd odpowiada za budżet powiatu i nie widzi podstaw
naruszenia przepisów kp w przedłożeniu propozycji wytycznych do regulaminów
wynagradzania, które ujednoliciłyby składniki wynagrodzeń w poszczególnych
jednostkach.

Zarząd wyznaczył termin powołania Zespołu, który przygotuje i przedłoży
propozycje wytycznych do regulaminów wynagradzania jednostek
organizacyjnych powiatu do 15 marca b.r.

Ad. 5
W sprawach różnych:

• Zarząd zapoznał się z korespondencją Domu Pomocy Społecznej "Etola",
dotyczącą opieszałości Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie
w przeprowadzeniu procedury związanej z przyjęciem nowego
pensjonariusza do DPS.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zwrócił uwagę, że zaniechanie
ponownego przekazania nieczytelnego faxu przyczyniło się do utraty przez DPS
potencjalnego podopiecznego.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zaproponował, aby zaprosić

Dyrektora PCPR oraz Dyrektora DPS "Etola" na jedno z kolejnych posiedzeń

Zarządu w celu wyjaśnienia sprawy.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron przytoczył inne
przykłady trudnej współpracy pomiędzy PCPR i DPS "Etola". Zawnioskował

o podjęcie czynności kontrolnych w obu placówkach. Przypomniał o propozycji
powołania Z-cy dyrektora w PCPR.

Zarząd postanowił zaprosić Dyrektora PCPR w Końskich oraz Dyrektora
DPS "Etola" w Rudzie Pilczyckiej na następne posiedzenie Zarządu w celu
złożenia wyjaśnień w omawianej sprawie.

Ponadto Zarząd upoważniłDyrektora PCPR w Końskich do przygotowania
projektu Regulaminu Organizacyjnego placówki.
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• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa przypomniał o sprawie zlecenia

audytów w Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich, Domu
Pomocy Społecznej "Etola" w Rodzie Pilczyckiej oraz Zespole Opieki
Zdrowotnej w Końskich.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski stwierdził, że wnioski

z audytów przeprowadzonych w PCPR oraz DPS przedłożono do zapoznania się

Panu Staroście.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewiczw odniesieniu do audytu ZOZ

poinformowała, że zostało sporządzone wystąpienie pokontrolne i dyrektor ma

7 dni na odniesienie się do uwag audytora.

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa poinformował o możliwości

wystąpienia robót dodatkowych przy realizacji zadania inwestycyjnego
polegającego na przebudowie IV piętra budynku administracyjnego

Starostwa.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 930 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka
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